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REPUBLIKA HRVATSKA 

ISTARSKA ŽUPANIJA 

OSNOVNA ŠKOLA DR. MATE DEMARINA 

Munida 3, 52203 Medulin 

KLASA: 007-04/22-01/7        

URBROJ: 2168-02-22-6 

U Medulinu, 02. lipnja 2022. godine 

ZAKLJUČAK 

17. SJEDNICE ŠKOLSKOG ODBORA 

održane dana 02. lipnja 2022. godine 

Početak sjednice: 18.30 sati 
 
Sjednici prisustvovali: predsjednik Školskog odbora Miroslav Šop-Kebert, zamjenik 
predjednika Hrvoje Bogojević te članovi Nermina Mezulić, Suzana Vidović, Anja Orešković 
Dušić i Tijana Živko. Članica Romina Batelić opravdala je svoje odsustvo. 
Predsjednik školskog odbora utvrdio je da je na sjednici nazočna potrebna većina članova 
Školskog odbora za donošenje pravovaljanih odluka.  
 
Sjednici prisustvuje i ravnateljica Škole Emanuela Pinzan Chiavalon te tajnica Škole Maja 
Brgić u svojstvu zapisničara. 
 
Predložen sljedeći Dnevni red: 

1. Usvajanje Zapisnika 15. i 16. sjednice Školskog odbora 

2. Razmatranje dokumentacije i donošenje očitovanja o postupanju po predmetu 
ustupanja i nadležnost od strane Prosvjetne inspekcije – Područne službe Rijeka, 
Klasa: UP/I-600-04/22-02/00046, Urbroj: 533-08-22-0010 zaprimljeno 19.05.2022. 

3. Izvješće o stanju sigurnosti, provođenju preventivnih programa te mjerama poduzetim 
u cilju zaštite prava učenika u školskoj godini 2021./2022. 

4. Donošenje odluke o dopuni Školskog kurikuluma za šk. god. 2021./2022 

5. Donošenje Plana postupanja škole u slučaju nasilja 

6. Razno 

Dnevni red je jednoglasno usvojen. 

Ad. 1. Usvajanje Zapisnika 15. i 16. sjednice Školskog odbora  

Prisutni članovi koji su sudjelovali u radu Školskog odbora na 15. i 16. sjednici jednoglasno 

su usvojili Zapisnike. 

Ad. 2. Razmatranje dokumentacije i donošenje očitovanja o postupanju po predmetu 

ustupanja i nadležnost od strane Prosvjetne inspekcije – Područne službe Rijeka, 

Klasa: UP/I-600-04/22-02/00046, Urbroj: 533-08-22-0010 zaprimljeno 19.05.2022. 
Predsjedavatelj navodi kako je dana 19.05.2022. od strane Prosvjetne inspekcije – Područne 

službe Rijeka, dostavljeno ustupanje u nadležnost sadržaj Zapisnika o inspekcijskom 

nadzoru i Rješenja u istom predmetu donesenom u povodu događaja vršnjačkog nasilja od 

09. veljače 2022. godine. Isti materijali neće se posebno čitati budući su prethodno 

dostavljeni članovima Školskog odbora. Također, školski odbor zaprimio je i sadržaj Nalaza 

Agencije za odgoj i obrazovanje, Izvješća Tima za psihološke krizne intervencije kao i 

zaključke Tima za kvalitetu Škole, a koji materijali su dostavljeni članovima te se neće 

posebno čitati.  
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Predsjedavatelj navodi da se ravnateljica već obratila Školskom odboru i istoga upoznala sa 

događajem i postupanjima zaposlenika Škole povodom istoga na 12. sjednici održanoj dana 

15. veljače, te kako je već tada najavila određene dodatne aktivnosti koje će se u Školi 

provoditi na temu vršnjačkog nasilja. Nakon zaprimljenih izvješća i rješenja o provedenim 

nadzorima, a sukladno zakonskim ovlastima Školski odbor mora voditi brigu o pitanjima 

važnim za rad i sigurnost u školskoj ustanovi te u svezi s tim dati svoje mišljenje i prijedloge 

ravnateljici i/ili osnivaču. 

Zaključci Školskog odbora: Rješavanje problematike prevencije vršnjačkog nasilje dugotrajan 

i zahtjevan proces, a u kojem svi trebaju ravnopravno i aktivno sudjelovati, nalaže se 

ravnateljici pojačati edukacije zaposlenika, posebice odgojno-obrazovnih radnika o stručnom 

postupanju u interesu djece nakon nasilnih događaja, edukacije učenika vezano uz 

reagiranje u situacijama sukoba, kao i edukacije i intenzivnije uključivanje roditelja u 

cjelokupnu problematiku. Također, ovaj proces iziskuje i intenzivnu suradnju s roditeljima i 

drugim institucijama te kako bi se podigla kvaliteta rada na tom području i povećala sigurnost 

u školi nalaže se ravnateljici izrada kratkih, jasnih i preglednih koraka o postupanju u kriznim 

situacijama vezanih za nasilje, a s kojima će se upoznati svi zaposlenici Škole, koji će biti 

podijeljeni roditeljima i učenicima na početku školske godine kako bi svaki dionik mogao 

ispravno reagirati. Nalaže se ravnateljici intenzivnije pratiti rad učitelja i stručnih suradnika te 

vođenje propisane dokumentacije, pojačano pratiti priprave za nastavu i održavanje nastave 

učitelja tijekom čijih nastavnih sati se događaju neprimjerena ponašanja učenika, poučiti 

učitelje vođenju dnevnika zapažanja kako bi se poboljšale metode rada s učenicima i bile čim 

učinkovitije. Također, nalaže se provoditi stručne intervencije i programe sukladno 

preporukama. Konačno, Školski odbor je mišljenja kako je izloženost medijima predstavlja 

opterećenje  i stres za sve sudionike događaja, članove cijelog kolektiva, te ostavlja teške 

posljedice za svih. Budući je ravnateljica jedina ovlaštena osoba Škole za davanje izjava 

medijima, njena odgovornost je velika te izloženost medijskim upitima i komentarima na 

društvenim mrežama zasigurno je bila uznemirujuća. Uloga medija i društvenih mreža u 

današnjem svijetu je ogromna te ista treba biti usmjerena na prevenciju nasilja i zaštitu naše 

djece i učenika, a kad takvo što izostane ili je intenzivnije važno je da su zaposlenici Škole 

educirani i da mogu i znaju imati granice u svom postupanju. Zaposlenike Škole važno je 

podsjetiti na obavezu poštivanja profesionalne tajne te ih upozoriti da je kršenje takve tajne 

komentiranje učenika i događaja izvan obaveza koje su dio profesionalne uloge. Sukladno 

stručno-pedagoškom nalazu nalaže se edukacija djelatnika Škole o stručnom postupanju 

nakon nasilnih događaja, posebice s osvrtom na zaštitu od neovlaštenog i nedopuštenog 

dijeljenja informacija medijima. Također, upućuje se ravnateljicu ubuduće ne iznositi 

konkretne izjave o poduzetim aktivnostima u medijima.  

Ad. 3. Izvješće o stanju sigurnosti, provođenju preventivnih programa te mjerama 
poduzetim u cilju zaštite prava učenika u školskoj godini 2021./2022. 
Članovi školskog odbora primili su na znanje Izvješće o stanju sigurnosti, provođenju 

preventivnih programa te mjerama poduzetim u cilju zaštite prava učenika u školskoj godini 

2021./2022. 

Ad. 4. Donošenje odluke o dopuni Školskog kurikuluma za šk. god. 2021./2022 
Jednoglasnom odlukom prisutnih članova Školskog odbora donijeta je 1. izmjena Godišnjeg 

plana i programa za šk. god. 2021./2022. godinu. 
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Ad. 5. Donošenje Plana postupanja škole u slučaju nasilja 
Jednoglasnom odlukom prisutnih članova Školskog odbora donijet je Plan postupanja škole 

u slučaju nasilja. 

 

Ad. 6. Razno 

Ravnateljica sa zadovoljstvom upoznaje članove Školskog odbora sa velikim uspjehom 2. 

razreda i učiteljice Jasminke Zović, koji je nakon cijelog nemilog događaja vršnjačkog nasilja, 

upriličio hvale vrijedno predstavljanje slikovnice koju su sami izradili, a u kojem izvođenju 

priče su sudjelovali svi učenici uz učiteljicu. Također, ravnateljica pohvaljuje i sa ponosom 

ističe uspjeh učenika 4. razreda PO Ližnjan učiteljice Ljiljane Stanić koji su osvojili prvo 

mjesto na državnom natjecanju IZZI KVIZI u kategoriji 4. razreda te tako osvojili nagradu 

pametnu ploču koja bi im uskoro trebala biti uručena. Konačno, ravnateljica upoznaje 

članove Školskog odbora kako je predanim radom učiteljice Jasminke Zović, matičnoj školi u 

Medulinu i nadalje obnovljen status Eko-Škole. 

 

Članica školskog odbora Suzana Vidović upoznala je članove sa velikim problemom 

oštećivanja školske zgrade u PO Ližnjan u vrijeme kada škola ne radi. Budući je dvorište i 

igralište uz Školu u vlasništvu Općine Ližnjan i dano je na slobodnu uporabu svih 

mještanima, moli ravnateljicu da apelira i zamoli nadležne u Općini Ližnjan da reagiraju i 

zaustave oštećivanje zgrade koja je tek adaptirana. Ravnateljica odgovara kako je upoznata 

sa svime te da spremačica i domari redovno obavještavaju ravnateljicu ili tajnicu o štetama 

na zgradi, dvorištu, parkiralištu ispred Škole nakon vikenda ili u popodnevnim satima, te da o 

istima upoznaje načelnika Općine i moli za postavljanje videonadzora što će i dalje činiti dok 

god se ne nađe rješenje za tu problematiku. 

 

Zapisničar                                                           Predsjednik Školskog odbora 

Maja Brgić, mag.iur.                             Miroslav Šop-Kebert, dipl. uč. 


